

The Church of St. Augustine of Canterbury is an international English speaking congregation of the Anglican Communion under the collegial jurisdiction of the Bishop of Gibraltar (Diocese of London) and the Bishop in Charge of the Convocation of American Churches in Europe. Our ministry is to people of every race, national heritage and denomination who seek fellowship in the baptism of Jesus Christ.

St. Augustine's has no endowment income, nor does it receive German church tax money. We depend entirely for our financial support upon the offerings from members, friends and visitors. Generous contributions are always appreciated.

Die Kirche Skt. Augustine von Canterbury ist eine internationale englisch sprechende Kirchengemeinde der anglikanischen Kommunion unter gemeinsamer Verwaltung des Bischofs von Gibraltar (Diözese London) und des Bischofs der Gemeinde amerikanischen Kirchen in Europa. Wir sehen unsere Aufgabe darin, alle Menschen, unabhängig von ihrer Herkunft, Abstammung und Konfession, im Namen der christlichen Taufe in die Gemeinde einzuschließen.

Die englische Kirche bezieht Einkünfte weder aus Stiftungen noch von der Kirchensteuer. Wir sind für unsere finanzielle Unterstützung ausschließlich auf Gaben der Mitglieder, von Freunden und Besuchern angewiesen. Für großzügige Spenden sind wir immer sehr dankbar.

The Church of  
St. Augustine of Canterbury  
FRANKFURTER STR. 3  
65189 WIESBADEN, GERMANY

Rector: Revd. Karl E. Bell

Historic Anglican Parish of Wiesbaden/Mainz  
welcomes you to services



SUNDAY 10.00am Holy Communion (with music)  
10.00am Sunday School  
WEDNESDAY 10.00am Holy Communion

Tel.: Rector (0611) 30 98 19 Church (0611) 30 66 74  
Fax.: (0611) 37 22 70

The Church of St. Augustine of Canterbury

Frankfurterstraße 3, Wiesbaden

presents

## A Rare Selection of Songs and Arias

with

Enikö Szendrey: Soprano

Jacqueline Criss: Pianoforte

Saturday, 2nd December 2000

19.30

10% of all proceeds are donated to a worthy cause.  
10% aller Einnahmen gehen einem gemeinnützigen Zweck zu